
RP.0057.04.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 31 marca 2022 r. do dnia 27 kwietnia 2022 r. 

 

31.03.2022 r. 

− podpisałam umowę z Panią Anną Pyzak prowadzącą Przedsiębiorstwo Transportowo-

Sprzętowe Budownictwa „PYZAK” z siedzibą w Lidzbarku Warmińskim, na 

wykonanie Programu Funkcjonalno - Użytkowego dla budowy sieci kanalizacyjnej 

w Młynarach i Zaściankach oraz budowy sieci wodociągowej w m. Błudowo. Program 

umożliwił złożenie wniosku o dofinansowanie inwestycji oraz posłuży do późniejszego 

wyboru wykonawcy zadania w trybie „zaprojektuj i wybuduj”. Koszt wykonania PFU 

wyniósł 9 225,00 zł 

 

− odbyło się spotkanie z Dyrektor Ośrodka Kultury w Młynarach Panią Dominiką 

Zabiełło oraz Zarządem Klubu Syrena Młynary Panem Kamilem Zdziech i Jackiem 

Zdziech w sprawie odwodnienia stadionu w Młynarach, 

 

− odbyła się cykliczna wideokonferencja z Wojewodą i Marszałkiem Województwa 

Warmińsko -Mazurskiego w sprawie uchodźców z Ukrainy. 

 

− odbyła się wideokonferencja z Kancelarią Podatkową Deloitte w sprawie odzyskania 

podatku VAT w ramach realizowanych przez gminę Młynary inwestycji. 

01.04.2022 r.   

− został podpisany aneks do umowy w sprawie zmiany „Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta i gminy Młynary”. Aneks 

dotyczy przedłużenia terminu wykonania umowy do dnia 31.07.2022 r. 

 

− wzięłam udział w cyklicznej radzie budowy zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją 

reaktorów TRR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej 2020-2022)”, tematem narady 

było omówienie postępu robót, 

 

− odbyła się zdalna kontrola USC z Urzędu Wojewódzkiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. Kontrola nie wykazała żadnych nieprawidłowości. 

 

− spotkałam się z Panem Andrzejem Kowalikiem Komendantem OSP w Kurowie 

Braniewskim w sprawie remontu remizy. 

 

− wzięłam udział w posiedzeniu Zarządu OSP Zarządu Młynary. 



04.04.2022 r. 

− spotkałam się z Panem Krzysztofem Semmerlingiem Kierownikiem PKS w związku z 

dowożeniem dzieci do szkół. 

 

− zwołałam zebranie wiejskie w Zaściankach w sprawie realizacji zadań funduszu 

sołeckiego za lata poprzednie. Na zebraniu poruszone zostały tematy dotyczące między 

innymi: 

o zarzutu Pani Sołtys co do jakości kruszywa zakupionego w ranach Funduszu 

Sołeckiego przez gminę, służącego poprawie jakości dróg gminnych 

wewnętrznych na terenie sołectwa,  

o ogrodzenia terenu rekreacyjnego w m. Zaścianki, 

o ewentualnego ocieplenia wiaty wiejskiej porozbiurkową wełną mineralną 

pozyskaną przez Panią Sołtys. 

W wyniku złożonych przez Panią Sołtys oraz mieszkańców sołectwa Zaścianki wniosków 

podczas zebrania sołeckiego poprosiłam Inspektor Nadzoru Budowlanego Panią Izabelę 

Kondraciuk o opinię na temat jakości zakupionego przez gminę kruszywa oraz ocenę jakości 

porozbuiórkowej wełny mineralnej. Poprosiłam również o ocenę jakości kruszywa Pana Jacka 

Hejmana posiadającego uprawnienia budowlane do kierowania robotami budowlanymi bez 

ograniczeń w specjalności drogowej. Na zebraniu ustalono również zmianę osoby do kontaktu 

w sprawie ogrodzenia terenu rekreacyjnego w m. Zaścianki. W dniu 07.04.2022 r. Pani Izabela 

Kondraciuk Inspektor Nadzoru Budowlanego przeprowadziła wizję w terenie w celu dokonania 

oceny jakości kruszywa zakupionego w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Zaścianki oraz 

oceny jakości porozbiórkowej wełny mineralnej, zgromadzonej we wiacie wiejskiej w 

Zaściankach. Inspektor Nadzoru Budowlanego stwierdziła, że jakość kruszywa jest 

odpowiednia i nadaje się do wbudowania na drogi gminne w sołectwie Zaścianki. Dokonała 

również oględzin jakości porozbiurkowej wełny mineralnej, która w jej ocenie nie nadaje się 

do ocieplenia wiaty, ponieważ jest zagrzybiona i w złym stanie technicznym, co może zagrażać 

zdrowiu ludzi, powodując np. choroby alergiczne. Wyraziła również opinię na temat 

zamknięcia wiaty wiejskiej poprzez zamontowanie osłon z tworzywa oraz wrót drewnianych, 

która w wyniku takiego działania przestała być wiatą.  Działanie takie jest samowolą budowlaną 

niezgodną z prawem, o czym Pani Sołtys Sołectwa Zaścianki była wielokrotnie informowana. 

W dniu 09.04.2022 r. spotkałam się z Panią Sołtys i mieszkańcami sołectwa podczas czynu 

społecznego w celu przekazania certyfikatów i opinii na temat kruszywa oraz porozbiurkowej 

wełny mineralnej, a także w celu ustalenia w jaki sposób będzie przebiegało ogrodzenie terenu 

rekreacyjnego. W dniu 07.04.2022 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Młynarach 

wpłynęła skarga na moje działania od Sołtys Sołectwa Zaścianki. Odpowiedź na skargę została 

udzielona na piśmie 12.04.2022 r. 

05.04.2022 r. 

− złożono czwarty wniosek o wypłatę zaliczki w wysokości: 803 584,30 zł na realizację 

projektu pn. „Budowa zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych 

wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej”. 

 



− poproszono mnie o udzielenie wywiadu dla Truso.TV Telewizji Elbląskiej na temat 

inwestycji w Gminie Młynary.  

06.04.2022 r. 

− odbyła się wideokonferencja z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie wykorzystania udostępnionej przez województwo infrastruktury 

teleinformatycznej w celu dostarczenia szybkiego Internetu światłowodowego 

odbiorcom końcowym. Na konferencji poproszono samorządy o pomoc w 

udostępnieniu infrastruktury teleinformatycznej firmom zainteresowanym 

rozprowadzeniem światłowodu odbiorcom indywidualnym. 

 

− odbyła się wideokonferencja ze Starostą Elbląskim w sprawie pomocy uchodźcom z 

Ukrainy. 

 

− zorganizowałam spotkanie z Radnymi Rady Miejskiej w Młynarach w związku z 

przeglądem dróg gminnych na terenie naszej gminy, który odbył się w ostatnich 

tygodniach. 

07.04.2022 r. 

− podpisano umowę z Panem Jackiem Grzegowskim prowadzącym działalność pod 

firmą: Usługi Ogólnobudowlane „DACH-LAND” z Dzierzgonia na wykonanie 

wymiany pokrycia dachowego w budynku świetlicy wiejskiej wraz z kotłownią w m. 

Płonne,  

 

− podpisano umowę z Panem Radosławem Lisowskim zam. w Młynarach na partycypacje 

w kosztach zadania inwestycyjnego pn. „Remont dachu Ośrodka Kultury w 

Młynarach”, 

 

− odbyła się wideokonferencja z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie uchodźców z Ukrainy. 

− podpisano umowy z organizacjami pozarządowymi na realizację zadań publicznych. Do 

organizacji pozarządowych trafiło 58 tyś zł. Realizacja większości zadań już się 

rozpoczęła. Dzięki wsparciu Gminy Młynary nasi mieszkańcy będą mogli korzystać z: 

• Zajęć piłkarskich prowadzonych przez Klub Sportowy „Syrena” Młynary; 

• Zajęć sportowych skoku wzwyż w ramach pozalekcyjnych zajęć sportowych 

prowadzonych przez Uczniowski klub Sportowy „Orlik” w Błudowie: 

• Projektu „Aktywizacja społeczna dzieci i młodzieży poprzez rozwój zainteresowań 

artystycznych- wsparcie grup artystycznych” realizowanego przez Stowarzyszenie 

na Rzecz Dzieci i Młodzieży Gminy Młynary; 

• Projektu „Młodzieżowy turniej sołectw” realizowanego przez Stowarzyszenie 

Mieszkańców Wsi Sąpy. 



Odbędą się także cykliczne imprezy: 

• „Piknik Rodzinny 2022” realizowany przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci 

i Młodzieży Gminy Młynary; 

• „IX Turniej Rekreacyjno-Sportowy „W pogoni za Babim Latem” realizowany przez 

Stowarzyszenie Mieszkańców Wsi Sąpy, 

− ogłosiłam postępowanie na udzielenia zamówienia publicznego pn. „Wykonanie 

nawierzchni utwardzonej na odcinku drogi gminnej nr 107022N 

w miejscowości Kraskowo - Etap V z terminem składania ofert do dnia 22 kwietnia 

2022 roku. W wyznaczonym terminie wpłynęły cztery oferty złożone przez: 

1) Firmę Handlowo-Usługowa ELMER - Przemysław Dolot Wilczęta z ceną – 199 849,05 

zł brutto; 

2) Transport Ciężarowy Kupno I Sprzedaż Materiałów Budowlanych Radosław Kamecki 

Milejewo, z ceną – 197 382,41 zł brutto; 

3) Partner S.C. K. Gawecki A. Ragin Elbląg z ceną – 230 950,95 zł brutto; 

4) Usługi Transportowe, Leśne i Ziemne Krzysztof Iwanicki Nowe Monasterzysko z ceną 

– 237 390,00 zł brutto.  

Złożone oferty obecnie podlegają badaniu przez komisję przetargową. 

08.04.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Panem Michałem Gzowskim Rzecznikiem Prasowym Lasów 

Państwowych i Panem Andrzejem Kędziora Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary w 

sprawie wspólnego remontu dróg gminnych na terenie naszej gminy. 

09.04.2022 r. 

− wzięłam udział w inauguracji otwarcia sezonu wędkarskiego na Ścieżce Dydaktycznej 

w Zaporowie. 

11.04.2022 r. 

− nastąpiło przekazanie placu budowy Wykonawcy robót tj. ELZAMBUD Elbląg na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i modernizacja Stacji Uzdatniania 

Wody w Młynarach”, 

 

− odbyła się cykliczna rada budowy w sprawie robót związanych z budową amfiteatru w 

Młynarach. 

 

− odbył się komisyjny przegląd gwarancyjny zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa dróg 

gminnych: Sąpy-Warszewo nr 107010N i Borzynowo – Warszewo - Zastawno nr 

(rozbudowa odcinka Sapy – Warszewo) - komisja nie wniosła uwag odnośnie 

wykonania robót przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowe TUGA. 

12.04.2022 r. 



− zorganizowałam zebranie z dyrektorami i kierownikami jednostek podległych w celu 

omówienia spraw bieżących 

 

− spotkałam się z przedstawicielami sieci handlowej „Biedronka” w celu omówienia 

przyszłej współpracy. 

− odbyła się wideokonferencja z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie 

uchodźców z Ukrainy. 

13.04.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary Panem Adamem Kędziorą 

w sprawie wspólnego remontu dróg gminnych na terenie gminy Młynary. 

 

− odbyło się posiedzenie w KIO w sprawie odwołania firmy KOMA Olsztyn Sp. z o.o. na 

realizację zadania pn. „Odbiór i transport odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Młynary”. Krajowa Izba Odwoławcza nie uwzględniła odwołania wniesionego przez 

firmę Koma Olsztyn Sp. z o.o. (dotychczasowego odbiorcę odpadów komunalnych z 

gminy Młynary). Jest to korzystne dla Gminy Młynary rozwiązanie, bo pozwala 

utrzymać ceny za wywóz odpadów komunalnych dla nieruchomości zamieszkałych na 

obecnym poziomie, czyli: 24,00 zł za 1 mieszkańca i 23,00 zł w przypadku posiadania 

kompostownika, w związku z tym 14 kwietnia 2022 r. podpisano umowę z PPHU 

„Copernicus” Sp. z o.o.  z Fromborka na okres 12 miesięcy o wartości 565 230,96 zł 

brutto. 

− podpisano 3 umowy o udzielenie dotacji do budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Młynary.  

14.04.2022 r. 

− zakończyła się przebudowa drogi powiatowej Zastawno – Kwietnik II Etap o długości 

1,63 km. Wykonawcą zadanie była firma „TUGA" z Nowego Dworu Gdańskiego. 

Zakres prac obejmował: 

• Wykonanie nowej nawierzchni bitumicznej jezdni (szerokość od 5 m), 

• Wykonanie poszerzenia drogi do 5,0 m w pełnej konstrukcji, 

• Uregulowanie krawędzi jezdni – obramowanie opornikiem betonowym, 

• Wykonanie poboczy szerokości 0,75 m z KŁSM wzdłuż jezdni, 

• Wykonanie oznakowania pionowego i poziomowego 

• Wykonanie humusowania z obsianiem. 

Modernizacja zrealizowana została z 65% dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Wkład własny zapewniła w całości gmina Młynary przekazując dotację powiatowi 

elbląskiemu w wysokości 936 149,00 zł.  



Przypomnę, że pierwszy etap przebudowy drogi powiatowej Zastawno – Kwietnik (przy 

znacznym wkładzie finansowym Gminy Młynary w wysokości 697 517,57 zł – dotacja 

przekazana Powiatowi Elbląskiemu) zakończył się 14.12.202r.  

Efekty prac można zobaczyć na stronie urzędu mlynary.pl 

19.04.2022 r.  

− otrzymałam odpowiedź na pismo z dnia 18.01.2022 r., w którym zostały wskazane 

odcinki rzek, na których najczęściej dochodzi do utrudnionego spływu rzek oraz 

zapytałam o zakres i rozmiar zabiegów konserwacyjno-utrzymaniowych planowanych 

do wykonania przez Wody Polskie na wszystkich rzekach w Gminie Młynary i tak 

Wody Polskie planują: 

1. Rzeka Gardyna: wykoszenie skarp i dna na długości 4 500 mb., wycięcie krzaków, 

hakowanie na długości 2 500 mb, usuwanie zatorów w ilości 30 sztuk; 

2. Rzeka Bauda: wykoszenie skarp na długości 15 000 mb, wycięcie krzaków, 

hakowanie na długości 2 000 mb, usuwanie zatorów w ilości 60 sztuk. 

Na powyższe cieki została przygotowana dokumentacja przetargowa 

Ponadto „w miarę posiadanych środków w Programie Utrzymania na 2022 r. zaplanowane są 

prace konserwacyjne na pozostałych ciekach zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary”  

− wysłano do Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie wniosek o dofinansowanie do 

„Budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Młynary i Zaścianki oraz budowy 

sieci wodociągowej w miejscowości Błudowo”. W ramach zadania zaplanowano 

budowę sieci kanalizacyjnej do nieruchomości położonych przy ul. Grunwaldzkiej, Nad 

Baudą i przy ul. Elbląskiej w Młynarach o łącznej długości około 1831 mb oraz sieci 

wodociągowej w m. Błudowo o długości około 854 mb. Całkowity koszt zadania 

planuje się w kwocie 2 316 582,00 zł, z czego 1 883 400,00 zł stanowi dofinansowanie 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

− wysłano zgłoszenie do konkursu „Nasz Zabytek” organizowanego przez fundację Most 

the Most, w ramach odnowienia ruin Młyna wodnego w Młynarach. Fundacja wybierze 

po jednym zabytku z każdego województwa, które później wezmą udział w etapie 

ogólnokrajowym.   

20.04.2022 

− wraz z Panem Bogdanem Matulewiczem z Energa Oświetlenie, panią Sekretarz oraz 

pracownikiem urzędu dokonałam wizji infrastruktury oświetleniowej na terenie Miasta 

i Gminy Młynary celem sprawdzenia możliwości doświetlenia gminy. 

 

− odbyła się wideokonferencja ze Starostą Elbląskim w sprawie uchodźców z Ukrainy. 

21.04.2022 



− wzięłam udział w obchodach uroczystości z okazji Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni 

Katyńskiej w kościele św. Bartłomieja w Pasłęku. 

 

− wzięłam udział w wieczorze poetyckim zorganizowanym przez Szkołę Podstawową w 

Młynarach pt. „Miłość niejedno ma imię”. 

22.04.2022 

− wysłano wniosek o dofinansowanie do Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w ramach programu „Dostępny Samorząd – Granty”. W ramach 

projektu zaplanowano m.in. wykonanie dokumentacji technicznej w zakresie 

dostosowania budynku Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach do potrzeb osób 

niepełnosprawnych oraz wykonanie robót budowlanych wydzielenia na parterze 

budynku pomieszczenia WC dla osób niepełnoprawnych. Oprócz tego, zaplanowano 

także wykonanie oznakowania informacyjnego w Urzędzie oraz w Przedszkolu w 

Młynarach, a także zakup pętli indukcyjnych. Całkowity koszt projektu planuje się w 

kwocie 100 000,00 zł, w tym 100% dofinansowania.  

 

− wzięłam udział w sprzątaniu lasu zorganizowanym przez Nadleśnictwo Młynary z 

okazji Międzynarodowego Dnia Ziemi. 

23.04.2022 

− w Szkole Podstawowej w Młynarach odbył XV Przegląd Zespołów Tańca 

Nowoczesnego- Młynary 2022 zorganizowany przez Ośrodek Kultury w Młynarach. W 

tegorocznym turnieju wzięło udział ponad 200 tancerzy, z Morąga, Braniewa, Pasłęka, 

Elbląga i Pieniężna. Po raz pierwszy na parkiecie wystąpiła formacja Mini Kids Impuls 

z Młynar, która otrzymała zwycięski puchar. Pozostałe dwie grupy naszych tancerzy: 

Mini Impuls (kat. Hip- hop do 11 lat) oraz Impuls (kat. Hip- hop 12- 15 lat) również 

otrzymały zwycięskie puchary. Naszych tancerzy do turnieju przygotowali pani Edyta 

Beńko i Jakub Beńko. 

 

− wzięłam udział w Koncercie Patriotycznym Ferajny z Hoovera w Kościele Św. Jakuba 

Apostoła w Tolkmicku. Organizatorem koncertu były: Lasy Państwowe, Oratorium św. 

Jana Bosko z Tolkmicka - Partnera Starosta Elbląskiego. 

25.04.2022 

− wzięłam udział w odsłonięciu tablicy pamiątkowej Bernda Hintza przy Szpitalu 

Powiatowym w Pasłęku.  

26.04.2022 

− uczestniczyłam w Dniu Ziemi oraz Światowym Dniu Zdrowia zorganizowanym przez 

Szkołę Podstawową Młynarach. 

27.04.2022 



− odbyła się kontrola z Urzędu Marszałkowskiego zadania pn. „Rewitalizacja budynków 

komunalnych w Młynarach - etap I rewitalizacja budynku komunalnego przy ul. 

Słowackiego”.  

 

− odbyło się przedsesyjne posiedzenie Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach. 


